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Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Sliedrecht 

t.a.v. de heer J. van der Meer 
Industrieweg 11 

3361 HJ Sliedrecht  
Rotterdam, 4-8-2016 
 
Geacht college, 
Hierbij treft u de rapportage aan op basis van de door uw gemeente aan GemVast B.V. verstrekte 
opdracht in het kader van het Integraal Accommodatieplan. 
De door GemVast B.V. aangenomen opdracht luidt: 

“Gesprekken voeren met de gebruikers van circa 8 accommodaties en het opstellen  
van een Programma van Eisen”. 

 
GemVast B.V. heeft bij de bespreking van de opdracht de gemeente Sliedrecht geadviseerd een 
bredere aanpak van het Integraal Accommodatieplan te overwegen. Een aanpak waarbij alle 
accommodaties van de gemeente Sliedrecht betrokken worden, zodat vanuit de inhoudelijke 
doelstellingen van de gemeente en partners de huisvestingsbehoefte geïnventariseerd wordt. 
Zodoendewordt de kracht van het Integraal Accommodatieplan voor de gemeente naar onze mening 
groter en kan de inhoud nog meer leidend zijn voor de discussie over stenen. Hiermee wordt bedoeld 
dat er eerst gekeken zal worden naar inhoudelijke raakvlakken voordat men over vierkante meters kan 
gaan praten. 

“Accommodaties als middel om de maatschappelijke doelstellingen te faciliteren”. 
Op basis van een, door uw gemeente geleverd, overzicht van gesprekspartners zijn de gesprekken 
gevoerd. In deze gesprekken is het GemVast B.V duidelijk geworden dat er sprake is van nog twee 
onderliggende opdrachten namelijk: 

1. Het samenvoegen van het jeugdteam en het Sociaal Team WMO “Alles onder één 
dak”. 

2. De opdracht van de gemeenteraad aan uw college voor het maken van een 
Programma van Eisen voor een afweging van de huisvesting van “het raadsdomein”; 
(zie ook bijlage 2). 

 
“Alles onder één dak” 
Voor de eerste onderliggende opdracht “Alles onder één dak” hebben wij geconstateerd dat er twee 
kwartiermakers zijn voor de inhoudelijke verkenning en realisatie van de opdracht. 
Met beide kwartiermakers, mevrouw Müller van SWS en mevrouw Van Schie van het CJG hebben wij 
gesproken. Voor het opstellen van een Programma van Eisen hebben wij overzichten ontvangen met 
informatie over de aantallen medewerkers, de uren en de dagen waarop gewerkt wordt, zie bijlage 1.  
Gelet op de toekomstige samenvoeging van de organisaties en de verstrekte informatie is nog niet in 
detail te benoemen hoeveel ruimte de organisaties nodig hebben. Wel is geconstateerd dat de huidige 
ruimte van CJG momenteel niet voldoende is en de huidige ruimte van SWS wel toereikend is. In fase 
2 van het IAP zal verder met deze organisaties worden gesproken waarbij de onderliggende opdracht 
“Alles onder één dak” gelijktijdig verder wordt uitgewerkt. Vanuit deze onderliggende opdracht moet 
duidelijk worden wat de ruimte-eis voor de samengevoegde organisatie gaat worden.  
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“Het raadsdomein” 
Op basis van de geleverde gegeven hebben wij in overleg met uw gemeente onze opdracht als volgt 
in- en aangevuld: 
‘Het voeren van gesprekken binnen het raadsdomein en het leveren van een bijgevoegd Programma 
van Eisen voor de raadszaal c.a. (zie hoofdstuk 2)’. 
 
Met de overige organisaties (Bibliotheek, SJOS/ Elektra, MerweRTV, gemeente Sliedrecht, 
Gemeentebelastingen Drechtsteden) zijn ook  gesprekken gevoerd. Voor deze organisaties zijn 
afzonderlijke PvE’s opgesteld, zie bijlagen 3. In deze bijlage treft u ook alle gespreksnotities aan. Nog  
niet alle gespreksnotities zijn, gelet op het korte tijdsbestek, gefiatteerd door de partners.  
 
Met deze terugkoppeling hebben wij invulling gegeven aan de door uw gemeente gegeven opdracht. 
Wij zijn u graag van dienst om, indien gewenst, een toelichting te geven op het gevoerde proces en 
deze rapportage. 
 
Ook voor het vervolgproces zijn wij graag bereid onze kennis en competenties voor uw gemeente 
beschikbaar te stellen en om bijvoorbeeld een plan van aanpak op te stellen en offerte uit te brengen. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Linda Zwinkels 
Directeur GemVast B.V. 
06-28471862 
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Gebruikers gemeentelijke accommodaties gemeente Sliedrecht  
Naam vereniging/ 
organisatie 

Locatie Contactpersoon Datum gesprek 
Bibliotheek AanZet 
 

Scheldelaan 1 J. Parel 10-6-2016 
Stichting 
welzijnswerk 
Sliedrecht (SWS) 
 

Industrieweg 13  
(De Reling) 

B. Müller 6-6-2016 

Centrum voor Jeugd 
en Gezin (CJG) 
 

Nicolaas Beetsstraat 2-4 M. van Schie 13-6-2016 

Stichting Open 
Jeugdwerk Sliedrecht 
(SOJS) 
 

Stationsweg 4 J. Loeve 10-6-2016 

Gemeentekantoor 
Sliedrecht 
 

Industrieweg 11 S. Karnebeek 27-6-2016 

Gemeentebelastingen 
Drechtsteden 
 

Industrieweg 11 A. Hartog 27-6-2016 

MerweRTV 
 

Dr. Langeveldplein 30 R. Mourik 10-6-2016 
 
Raadsdomein  
Naam  Locatie Contactpersoon Datum gesprek 
Griffier 
 

Industrieweg 11 R. van Aalst 6-6-2016 
Fractie SGP-
ChristenUnie 
 

Dr. Langeveldplein 30 K. Bor 23-6-2016 

Fractie Pro Sliedrecht 
 

Dr. Langeveldplein 30 T. Pauw 13-6-2016 
Fractie CDA  
 

Dr. Langeveldplein 30 F. Dunsbergen 15-6-2016 
Fractie PvdA 
 

Dr. Langeveldplein 30 A. van Rees (mail contact) 
Fractie VVD 
 Dr. Langeveldplein 30 A. Kieft 29-6-2016 
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Hoofdstuk 1 Globaal Programma van Eisen: Alles onder 
één dak 
 
De afgelopen jaren heeft de gemeente Sliedrecht als gevolg van decentralisaties steeds meer 
verantwoordelijkheden gekregen op het gebied van werk, zorg en jeugd. De gemeente heeft hierdoor 
mogelijkheid om de inwoners van Sliedrecht weer centraal te zetten, meer te vertrouwen op de kracht 
van de samenleving en om een vangnet te organiseren voor de mensen die ondersteuning en zorg 
nodig hebben. Daarnaast zal de gemeente in 2017 nieuwe verantwoordelijkheden krijgen met 
betrekking tot de maatschappelijke opvang. Met de Sociale Visie die in principe eind oktober door de 
raad wordt vastgesteld, wil de gemeente komende jaren de sociale structuur versterken.  
 
De gemeente Sliedrecht wilde ondersteuning en hulp laagdrempelig organiseren, daarom is het 
belangrijk dat het gebouw: 

1. Laagdrempelig is (qua locatie en uitstraling); 
2. Mee kan groeien met de nieuwe verantwoordelijkheden in de toekomst. 

 
 
Op dit moment kent de gemeente Sliedrecht twee sociale teams (het jeugdteam en het Sociaal Team 
WMO) met ieder hun eigen toegang in het CJG en het WMO-loket. Om de ondersteuning en/of hulp 
aan de inwoners van Sliedrecht zo efficiënt en laagdrempelig, als mogelijk, te organiseren wil de 
gemeente Sliedrecht deze twee teams samenvoegen tot één Sociaal Team Sliedrecht van -9 
maanden tot 100+, onder één dak met één toegang. Hiervoor is een uitvoeringsprogramma opgesteld.  
Voor deze opdracht “Alles onder één dak” zijn er twee kwartiermakers aangesteld (Mevrouw Müller 
van SWS en mevrouw Van Schie van het CJG). Zij zijn verantwoordelijk voor de inhoudelijke integratie 
van beide teams. Op hoofdlijnen is door hen aangegeven waaraan de huisvesting moet voldoen. In 
bijlage 3 treft u beide gespreksnotities aan.  

  
Afbeelding 1.1 Panden SWS en CJG 

SWS is gevestigd in De Reling (Industrieweg 11), CJG is gevestigd op de Nicolaas Beetstraat 2-4 te Sliedrecht  
 
 
Algemeen  De locatie dient centraal gelegen te zijn, laagdrempelig toegankelijk. Voorzien van goede 

ventilatie en beweegbare ramen.  Er dient een buitenruimte beschikbaar te zijn.  
Spreekuur bureau Raadslieden  Wekelijks op donderdagmiddag.  Combinatie van werk en spreekruimte nodig.  Drie werkplekken. 
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Spreekuur Vrijwilligerspunt SWS  Wekelijks op maandagochtend.  Combinatie van werk en spreekruimte nodig.  Twee werkplekken. 
 
CAW/SWS  Financiële en salarisadministratie van (welzijns)organisaties.  Deze afdeling bij voorkeur niet op flexplekken maar in een eigen ruimte.  Twee werkplekken en kast- opslagruimte. 
 
Flexwerken  Flexwerken/-plekken zeker realiseren.  Wel moeten er voldoende spreekkamers zijn. 
 
Spreekkamers  Outreachend werken is het motto, maar jeugd- en WMO professionals moeten wel terug 

kunnen vallen op voldoende spreekkamers. 
 
Toegang – balie –telefooncentrale  In gezamenlijk gebruik StS WMO, Jeugdteam en SWS. 
 
Open WMO spreek- en baliefunctie  Burgers van Sliedrecht moeten binnen lopen met en hun vraag kunnen stellen en gelijk te 

woord gestaan kunnen worden door WMO- of andere consulenten. 
 
Facilitaire dienst (huidige situatie) SWS  Opslagruimte.  Was- en droogruimte.  Één werkplek.  Doucheruimte. 
 
Vergaderruimte  Voor overleggen, bijeenkomsten, cursussen, workshops e.t.c. 
 
JeugdGezondheidsZorg  Entree/hal moet toegankelijk zijn met een kinderwegen.  Wachtruimte (voor ouder(s) met kind(eren) die niet het consultatiebureau bezoeken), 

wachtruimte is deelbaar met andere disciplines.  4 spreekkamers, ieder 16 vierkante meter groot.  4 kantoorwerkplekken, ieder 8 vierkante meter groot.  Boxenruimte van minimaal 32 vierkante meter groot.  Kindertoilet, aangrenzend aan de boxenruimte. 
 Ruimte behoefte 
Circa 420 - 480 m² BVO. 
Op basis van de huidige informatie is het niet mogelijk de benodigde ruimtebehoefte van ‘’Alles onder 
één dak’’ in te schatten. Uitgaande van de informatie die er beschikbaar is, rekening houdend met de 
NEN-normering, ligt er momenteel een totale vierkante meter wens van circa 350 tot 400 m² VVO. 
Veel zaken, zoals aantal spreekkamers, aantal vergaderruimten, flexwerkplekken, directiekamer, zijn 
echter nog niet duidelijk en dienen in fase 2 verder met de organisaties te worden besproken.  
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Hoofdstuk 2 Globaal Programma van Eisen: Raadzaal 
 
Programma van Eisen (PvE) voor (herinrichting) raadzaal, commissieruimteen fractiekamers c.a. 
1. Inleiding    
In deze bijlage is het Programma van Eisen voor een modern geoutilleerde raadzaal, vergaderkamer 
voor de raadscommissies en de fractiekamers geconcretiseerd. Primair is de raadszaal bestemd voor 
het houden van de raad- en commissievergaderingen. Hierdoor is zij minder geschikt voor andere 
activiteiten. Een tweede zaal is noodzakelijk voor paralelvergaderingen, ontvangstruimte en 
ontmoetingsruimte. 

 
Afbeelding 2.1 De Raadzaal van de gemeente Sliedrecht is gevestigd in het (oude) Raadhuis op het 

Dr. Langeveldplein 30 te Sliedrecht  
2. Bestuursopdracht 
Voor dit advies, onderdeel van het Integraal Accommodatie Plan, is de Bestuursopdracht van de 
gemeenteraad aan het college van burgemeester en wethouders van 11 mei 2016 als uitgangspunt 
genomen. 
De opdracht aan het college luidt als volgt: 

‘De werkgroep uit de gemeenteraad verzoekt het college van burgemeester en wethouders 
om een Programma van Eisen op te stellen en deze op te leveren  aan de gemeenteraad in 
het derde kwartaal 2016. In dit kader de fracties en de griffie te bevragen; er voor zorg te 
dragen dat de nieuwe raadzaal uiterlijk bij de installatie van de nieuwe gemeenteraad in maart 
2018 operationeel is. Tijdelijke vervangende huisvesting gemeenteraad is niet wenselijk  
(zie bijlage 2)’. 

De opdracht houdt een mogelijke verplaatsing van de raadszaal en het handhaven van de huidige 
locatie in het (oude) Raadhuis open.  
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3. Inventarisatie eisen en wensen 
In de genoemde bestuursopdracht is opgenomen dat er gesprekken gevoerd dienen te worden met de 
raadsfracties en de griffie. In dat kader is er gesproken met: 

Naam  Contactpersoon Datum gesprek 
Griffie 
 

Dhr. Van Aalst (griffier) 
Mw. Vos (plaatsvervangend griffier) 
 

6-6-2016 

Fractie SGP-
ChristenUnie 
 

Dhr. Bor 23-6-2016 

Fractie Pro Sliedrecht 
 

Dhr. Pauw 13-6-2016 
Fractie CDA  
 

Dhr. Spek, Dhr. Den Besten, Dhr. Prins en 
Dhr. Dunsbergen 

15-6-2016 
Fractie PvdA 
 

Dhr. Van Rees * 
Fractie VVD 
 

Dhr. Kieft 29-6-2016 
 
*Het is in de korte tijd tussen opdracht en uitvoering helaas niet gelukt een afspraak met een 
vertegenwoordiger van de fractie te maken. Op basis van de aan de opdracht gekoppelde vragenlijst 
heeft de fractie een reactie gegeven. 
Ter oriëntatie op de opdracht heeft er een rondleiding plaatsgevonden in het (oude) Raadhuis. Alle 
ruimten zijn bezichtigd en is er door de griffie en een bode toelichting gegeven op de feitelijke 
omstandigheden tijdens de raads- en commissievergaderingen. In bijlage 3 treft u de gespreksnotities 
hiervan aan. 
 
4. Uitgangspunten en proces 
Aanleiding voor de genoemde Bestuursopdracht is de constatering dat de huidige raadszaal niet 
voldoet aan de daaraan te stellen eisen. Dit PvE dient voor het objectiveren van de eisen en wensen 
van de raadsleden en burgerraadsleden. Met het nog vast te stellen PvE (door zowel het college en 
de gemeenteraad), kan de afweging worden gemaakt over de meest optimale locatie. Het resultaat 
van deze afweging leidt tot een keuze voor het Raadhuis of een nieuwe, nog nader te onderzoeken 
locatie.  
Op basis van de Bestuursopdracht zal het college van burgemeester en wethouders dit PvE uiterlijk in 
het derde kwartaal aan de gemeenteraad aanbieden. Na vaststelling door de gemeenteraad kan de 
verkenning van de potentiële locaties plaatsvinden. Dit locatieonderzoek zal uiterlijk eind 2016 
afgerond moeten zijn. 
 
5. Programma van Eisen raadzaal en vergaderkamer raadscommissies   
Geziende behoefte van de raad voor het houden van formele en openbare vergaderingen zijn twee 
goed geoutilleerde vergaderruimtes – raadzaal en een andere vergaderruimte - voldoende. Het is niet 
realistisch dat de raad op eenzelfde tijdstip in drie formele vergaderingen uiteen gaat, dus twee goed 
geoutilleerde zalen zijn voldoende.  Wel moet er rekening worden gehouden met een flexibele 
indeling, waarmee wijziging in het aantal raadsleden en/of –fracties kan worden opgevangen. 
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5.1 Raadsleden 
Met de verkiezingen in voorjaar 2018 wordt het aantal raadsleden van Sliedrecht uitgebreid van 17 
naar 21. Aanleiding daarvoor is dat het aantal inwoners in de gemeente Sliedrecht boven de 25.000 
zal komen.  
Dit impliceert dat de vergadertafel plaats moet gaan bieden aan minimaal 21 raadsleden. 
Er dient sprake te zijn van flexibel in te richten vergaderplaatsen op basis van de verdeling in 
raadsfracties. Bij elke opstelling dient er sprake te zijn van de mogelijkheid tot overleg tussen de 
fractieleden per fractie. Er is op dit moment van schrijven sprake van 5 fracties. 
5.2 Voorzitter van de vergaderingen. 
De vergaderingen worden geleid door de burgemeester. Dit impliceert dat er ook één extra plaats voor 
de voorzitter gecreëerd dient te worden. Deze plaats dient direct herkenbaar te zijn, en vanaf hier 
dienen de audio -visuele (AV) middelen bediend te kunnen worden.  
5.3 College van burgemeester en wethouders 
De leden van het college nemen geen plaats aan de raadsvergadertafel, maar dienen wel een plaats 
in de zaal te hebben waarbij er sprake is van veiligheid, herkenbaarheid en zichtbaarheid. 
Daarnaast is het gewenst dat de leden van het college zonder hindernissen kunnen aanschuiven aan 
de vergadertafel als er sprake is van interactie tussen de raadsleden en de collegeleden.   
Bij de vergaderingen van de gemeenteraad of raadscommissies dienen de collegeleden op een snelle 
en veilige wijze het spreekgestoelte te kunnen bereiken. 
5.4 Griffie 
De raadsvergaderingen worden ondersteund door de Griffier. Voor de Griffier dient direct naast de 
voorzitter plaats te zijn aan de vergadertafel. 
Voor de medewerk(st)ers van de Griffie is het gewenst dat er een werkplek beschikbaar is op een 
zodanige plaats in de zaal dat er direct contact kan zijn met de Griffier en dat er mogelijkheden zijn 
voor de bediening van de AV- middelen 
5.5 Ambtelijke ondersteuning 
Het is algemeen gebruikelijk dat er bij raadsvergaderingen ambtelijke ondersteuning aanwezig is voor 
de collegeleden. Deze ambtenaren dienen in de directe nabijheid van de collegetafel gesitueerd te 
worden. 
5.6 Bode 
Voor de ondersteuning van de raadsvergaderingen is een bode aanwezig. Deze functionaris dient in 
de raadzaal een herkenbare plaats te hebben. Het is gewenst deze plaats in de buurt van de Griffier 
te hebben. 
5.7 Insprekers 
Voor de insprekers bij raad en/of commissievergaderingen dient er een plaats aan de tafel of aan het 
spreekgestoelte te zijn. 
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5.8 Spreekgestoelte 
Afhankelijk van de vergadering (Kadernota, Jaarstukken en inhoudelijke agendapunten van eminent 
belang) wordt er gebruik gemaakt van een spreekgestoelte door raadsleden.  
Dit spreekgestoelte dient op een zichtbare plaats in de zaal te staan, waarbij het een voorwaarde is 
dat de spreker gezien wordt vanaf alle plaatsen aan de vergadertafel, de collegetafel en vanaf de 
pers- en publieke tribune.  
5.9 Persvertegenwoordigers 
Voor het faciliteren van de persvertegenwoordigers dient er een tafel in de zaal aanwezig te zijn met 
drie zitplaatsen. 
5.10 Publiek 
Uit de diverse gesprekken is naar voren gekomen dat er behoefte is aan een ruim aantal plaatsen 
voor publiek. In de gesprekken met de griffier en de fracties zijn verschillende aantallen genoemd. Dit 
varieerde van 40 tot maximaal 80 plaatsen. In dit PvE wordt daarom uitgegaan van maximaal 80 
plaatsen, waarbij in de nadere uitwerking onderzocht kan worden of dit een permanent aantal moet 
zijn of dat dit als maximum gecreëerd moet kunnen worden bij vergaderingen waarbij veel publiek 
verwacht wordt. 
Overigens dient vanaf deze plaatsen goed zicht te zijn op de totale vergadertafel en het 
spreekgestoelte. 
5.11 Resumerend wordt uitgegaan van de volgende aantallen: 
 

Aan de vergadertafel Aantal 
Raadsleden 21 
Voorzitter 1 
Griffie 1 
Inspreker 1 
Totaal zitplaatsen aan de vergadertafel 24 

 
In de Raadzaal Aantal 
Collegeleden 5 
Spreekgestoelte 1 
Bode 1 
Medewerk(st)er Griffie 1 
Ambtelijke ondersteuning 3 
Pers 3 
Totaal in de Raadzaal (buiten de 
vergadertafel) 

14 
 

Tribune Aantal 
Publiek Minimaal 40 en 

maximaal 80 
plaatsen 
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6. Tweede vergaderzaal 
Voor de commissievergaderingen is het noodzakelijk dat er een tweede zaal beschikbaar is met 
dezelfde faciliteiten als in de raadzaal. Er is sprake van parallelvergaderingen waarneer er twee 
vergaderingen gelijktijdig plaatsvinden. 
Daarnaast kan de tweede zaal dienen voor ontvangsten en de bijeenkomst na afloop van de 
raadsvergaderingen. Deze zaal zal flexibel moeten kunnen worden ingericht, voor zowel 
vergaderingen als bijeenkomsten waarbij een andere opstelling gewenst is. 
In deze ruimte zal een pantry annex bar aanwezig moeten zijn. Een keuken, voorzien van apparatuur 
voor het bereiden van snacks en beperkte maaltijden, is een vereiste. 
 
7. Fractiekamers 
Sliedrecht kent een traditie waarbij iedere fractie kan beschikken over een eigen, ruime fractiekamer. 
De wens bij de fracties is om daar ook in een nieuwe situatie over te kunnen beschikken. Aangegeven 
is dat er met gemiddeld 12 personen per ruimte moet kunnen worden overlegd en dat er op een 
representatief niveau gasten ontvangen moeten kunnen worden. 
Binnen de fractiekamers dienen voldoende faciliteiten aanwezig te zijn voor digitale communicatie. 
Voldoende aansluitingen voor het opladen van bijvoorbeeld IPad, laptop, WIFI en water. 
Tevens is aangegeven dat er bergruimte moet zijn voor promotiemateriaal. 
Een aantal fracties heeft aangegeven dat mede – gebruik door derden geen probleem is, maar dat de 
fracties het primaat van het gebruik willen hebben.  
Als norm voor deze fractiekamers kan rekening gehouden worden met bruto minimaal 30 m2 en 
maximaal 40 m2. 

 
8. Meubilair 
Vergadertafel  Het meubilair dient aangepast te zijn aan de nieuwe digitale vergadertechnieken. De 

werkbladen dienen op de juiste maat te zijn en voorzien van de mogelijkheden voor het 
gebruik van IPad, laptop, etc.   Voor de vergadertafel wordt uitgegaan van een diepte van het werkblad van minimaal 60 cm 
en maximaal 80 cm.  Per zitplaats dient er 80 cm beschikbaar te zijn.  De stoelen dienen maximaal instelbaar te zijn.  De vergadertafel dient aan de voorzijde voorzien te zijn van schotten, ter beperking van het 
zicht onder de tafel. 

 
9. Faciliteiten 
9.1 Faciliteiten aan de raadstafel 

 In de raadzaal moet voldoende techniek aanwezig zijn.  Presentaties dienen mogelijk te zijn middels Smart tv.  Alle vergaderplaatsen dienen voorzien te zijn van aansluit- en oplaadmogelijkheden van IPad, 
laptop en smartphones.  De vergaderinstallatie dient voorzien te zijn van  mogelijkheden voor de Voorzitter om de 
microfoons vrij te geven voor gebruik en tevens te kunnen blokkeren als daartoe aanleiding is.  
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 Ook de microfoon van het spreekgestoelte aan tafel en aan het separaat spreekgestoelte 
dient door de voorzitter bediend te kunnen worden.   Per vergaderplaats een microfoon met separate bediening en signaal lampje dat microfoon 
‘aan’ staat.   Voorziening voor het doorzetten van het geluid van de vergadering via internet of kabel naar 
de lokale radio. 

 
Optioneel: 
De voorziening geschikt maken voor doorzetten van beeld en geluid. Hiervoor dient het AV systeem 
uitgebreid te worden met o.a. camera’s welke gekoppeld worden aan het microfoon gebruik. 
Mogelijkheid tot elektronisch stemmen (alleen voor raadstafel); afleesbaar op werkplek griffier en 
presenteerbaar voor raad en publiek. 
 
 
9.2 Faciliteiten aan de collegetafel 
De vergaderplaatsen aan de collegetafel dienen dezelfde faciliteiten te hebben als aan de raadstafel. 
 
9.3 Faciliteiten in de zaal 

 Goede audiovisuele hulpmiddelen voor de vergaderingen.  Beamer (vaste opstelling in/aan het plafond).  Projectiescherm (geïntegreerd in de wand en uit het zicht op het moment dat het niet wordt 
gebruikt).  Dimbare lichtinstallatie.  Digitaal scherm met informatie over de vergadering voor de publieke tribune. ‘Welk onderwerp 
wordt behandeld en wie spreekt er’.  Projectie van zaken uit de voorliggende stukken, illustraties van het agendapunt, bijdragen 
van raadsleden, moties en amendementen.    Internetverbinding.  Voorzieningen voor slechthorenden (zowel raadsleden als publiek). 

 
10. Klimaatbeheersing 
De vergaderruimten dienen voorzien te zijn van optimale mogelijkheden voor het beheersen van het 
klimaat in de afzonderlijke ruimten. Verwarming en koeling dienen goed te regelen te zijn. 
 
 
11. Toegankelijkheid 
Het gebouw en de afzonderlijke ruimten dienen zonder obstakels goed bereikbaar te zijn voor 
iedereen. Daarbij moet de Raadzaal beter toegankelijk worden voor mindervalide personen. De 
toegang van de locatie moet voorzien zijn van een elektronisch toegangssysteem. Met behulp van 
zogenaamde tag en kaartlezers kunnen de afzonderlijke deuren worden gecodeerd en vrijgegeven per 
gebruikersgroep. Daarnaast kan via het uitlezen van deze tag nagegaan worden welke tag wanneer, 
door wie en waar is gebruikt. 
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12. Zichtbaarheid 
De zichtbaarheid van de locatie van de raadsvergaderingen c.a. dient optimaal te zijn. De gedachten 
hierachter is dat de burger ziet wat de raad doet. De vergaderingen van de gemeenteraad dienen door 
de burgers van Sliedrecht, zo mogelijk, zelfs van buitenaf gevolgd te kunnen worden. 
 
13. Veiligheid 
Op het gebied van veiligheid zijn er een aantal aandachtspunten. Voor de locatie geldt dat deze moet 
voldoen aan alle daaraan te stellen eisen vanuit het Bouwbesluit.  

 Extra aandacht zal moeten worden besteed aan de toegankelijkheid via verschillende 
ingangen en vluchtwegen. Hierbij geldt dat er sprake moet zijn van mogelijkheden voor 
scheiding van deelnemers aan de vergaderingen en publiek.  De publieke tribune dient separaat vanaf buiten toegankelijk te zijn.  De raadzaal moet voorzien zijn van meer dan één ingang en uitgang.   Eén van de ingangen/uitgangen moet in de directe nabijheid zijn van raadsleden en 
collegeleden.  De toegangen moeten op een eenvoudige wijze beveiligd te kunnen worden. 

 
 
14. Pantry 

 Voor het serveren van warme en koude dranken dient er een pantry in de nabijheid van de 
vergaderzaal aanwezig zijn. Deze pantry dient voorzien te zijn van apparatuur waarmee in 
korte tijd voldoende warme dranken kunnen worden getapt.  Voldoende mogelijkheden voor het gekoeld schenken en koel bewaren van frisdrank.  Daarnaast is er behoefte aan de faciliteiten voor het voorbereiden van hapjes. 

 
 
15. Bodekamer 
Een bodekamer kan direct bij de ingang van het gebouw en/of de vergaderzaal worden gecreëerd. 
Toezicht op de toegang van het gebouw en directe ondersteuning van de vergaderingen dienen vanuit 
deze ruimte mogelijk te zijn.  
Deze ruimte kan eventueel gecombineerd worden met de noodzakelijke kopieerruimte. Daarbij  moet 
ook aandacht zijn voor de arbeidsomstandigheden i.v.m. de aanwezigheid van die apparatuur. 
Als er sprake is van een locatie waarin er combinaties kunnen worden gemaakt met andere 
serviceruimte/bodekamer dan kan deze aparte ruimte vervallen. 
 
16. Informatieruimte/ Leeskamer 
Voor het doornemen van de vergaderstukken door raadsleden, publiek en pers dient er een 
informatieruimte aanwezig te zijn. 
Deze ruimte kan mogelijk ook tijdens de vergaderingen worden gebruikt voor inter-fractie- overleg bij 
eventuele moties en/of amendementen. 
Deze ruimte kan vervallen als er gebruik wordt gemaakt van bijvoorbeeld de fractiekamers en er is al 
sprake van digitale vergaderstukken. 
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17. Aankleding/ stoffering van de vergaderzalen 
De aankleding en stoffering dienen aangepast te zijn aan het gebruik en passend bij de Sliedrechtse 
norm: sober en doelmatig. Aandachtspunt? makkelijk te reinigen vloerbedekking en wandafwerkingen. 
Voor de genoemde faciliteiten: 
 

Faciliteiten Aantal m² 
minimaal 

Aantal m2 
maximaal 

De Raadzaal 160 m2 220 m2 
Tweede vergaderzaal 80 m2 120 m2 
Fractiekamer(s) 30 m2 per fractie 40 m2 per fractie 
Totaal Fractiekamers bij 5 fracties 150 m2 200 m2 
Totaal Fractiekamers bij 6 fracties 180 m2 240 m2 
Totaal Fractiekamers bij 7 fracties 210 m2 280 m2 
Bodekamer (mogelijk)   8 m2  16 m2 
Informatieruimte/ Leeskamer   8 m2 16 m2 
Ontvangstruimte 12 m2 24 m2 
Totaal aantal m² (uitgaande van 5 
fracties) 

418 m² 596 m² 
 
De aantallen benodigde m2  zijn indicatief en gebruik hiervan is sterk afhankelijk van de mogelijkheden 
van verschillende locaties. Voor het uit te voeren locatieonderzoek kunnen deze aantallen gehanteerd 
worden. Op basis van ontwerpen van een raadzaal kan de afmeting meer realiteit krijgen. Hiervoor 
kan het Programma van Eisen het uitgangspunt zijn.   
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Hoofdstuk 3 Globaal 
accommodaties 
 
Er is sprake van een divers aantal gebruikers in de betrokken accommodaties
conclusie en aanbevelingen wordt hier verder op ingegaan.
programma van eisen per accommodatie en de gespreksnotities
In onderstaand schema zijn de verschillende organisaties en de locaties weergegeven.

Naam vereniging/ organisatie
Bibliotheek AanZet
 
Stichting Open Jeugdwerk Sliedrecht 
(SOJS) 
 
Gemeentekantoor Sliedrecht
 
Gemeentebelastingen Drechtsteden
 
MerweRTV 
 

 

Afbeelding 3.1 Verschillende gemeentelijke panden

Integraal Accommodatieplan gemeente Sliedrecht

Globaal Programma van Eisen: overige 

Er is sprake van een divers aantal gebruikers in de betrokken accommodaties. In het hoofdstuk 4 
onclusie en aanbevelingen wordt hier verder op ingegaan. In bijlage 3 treft u de verschillende 

programma van eisen per accommodatie en de gespreksnotities aan. 
In onderstaand schema zijn de verschillende organisaties en de locaties weergegeven.

ging/ organisatie Locatie 
Bibliotheek AanZet Scheldelaan 1 
Stichting Open Jeugdwerk Sliedrecht Stationsweg 4 

kantoor Sliedrecht Industrieweg 11 
Gemeentebelastingen Drechtsteden (GBD) Industrieweg 11 

Dr. Langeveldplein 30

Afbeelding 3.1 Verschillende gemeentelijke panden 

lan gemeente Sliedrecht 

15 

overige 

In het hoofdstuk 4 
In bijlage 3 treft u de verschillende 

In onderstaand schema zijn de verschillende organisaties en de locaties weergegeven. 

Dr. Langeveldplein 30 
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Hoofdstuk 4 Conclusie en aanbevelingen 
 
Op basis van deze rapportage trekken wij de volgende conclusies: 
Algemeen 

 De gesprekken zijn in een goede, constructieve, sfeer gevoerd met de betrokkenen; 
 Bij aanvang van de gesprekken bleek dat er twee onderliggende opdrachten zijn; 
 De opzet van de opdracht, waarbij niet alle accommodaties van de gemeente zijn 

betrokken (en daardoor ook niet alle gebruikers), geeft niet de gelegenheid tot een 
integrale afweging van alle huisvestingsaangelegenheden. 

Raadzaal c.a. 
 De Bestuursopdracht van de Gemeenteraad aan het college van Burgemeester en 

Wethouders is duidelijk voorzien van een planning en vraagt met voorrang aandacht. 
 

Alles onder één dak 
 Uitgaande van de aangeleverde stukken en de nen-normeringen, kan een inschatting 

worden gemaakt van de huisvestingsbehoefte. Deze is momenteel ingeschat op 420  
tot 480 m² BVO. Voor het concretiseren van de benodigde ruimte en vierkante meters 
is het noodzakelijk dat er een verdiepingsslag gedaan wordt in de inhoudelijke 
synergie. Dit valt binnen de opdracht van de beleidsadviseur Welzijn en wordt 
opgeleverd rond 1 oktober 2016. 

 
Overige accommodaties 
Bibliotheek Aanzet 

 De bibliotheek lijkt nu gehuisvest op basis van de “oude“ bibliotheek visie; de nieuwe 
visie van de programmeerbibliotheek vraagt mogelijk aanpassingen in de huidige 
huisvesting. Daarbij kan onderzocht worden welke extra functies in het gebouw 
kunnen worden toegevoegd. 

 
Gemeentekantoor 

 De gemeentelijke organisatie is in ontwikkeling, waarbij gedacht wordt aan meer 
opdracht gerichte indeling van samenwerkingsvormen en huisvesting. 

 
SOJS / Elektra 

 De huidige huisvesting is toegesneden op het optimaal gebruik van de locatie. 
Vermenging met andere gebruikers lijkt niet goed mogelijk. De bezoekers hebben 
behoefte aan een veilige omgeving. De huidige vierkante meter voldoet aan de 
wensen van de gebruiker. 
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Aanbevelingen: 
Algemeen 

 Deze fase van het Integraal Accommodatie Plan zo snel als mogelijk laten volgen 
door de volgende fase; 

 De vervolgfase uitbreiden met alle nog ontbrekende accommodaties en gebruikers.  
 

Raadzaal c.a. 
 Het proces in het kader van de Bestuursopdracht Raadzaal c.a. separaat laten 

uitwerken door een vervolgopdracht waarbij het Programma van Eisen op hoofdlijnen 
wordt vastgesteld door het college van Burgemeester en Wethouders; 

 
 In het derde kwartaal 2016 het Programma van Eisen voorleggen aan de 

Gemeenteraad voor vaststelling; 
 

 Op basis van het vastgestelde Programma van Eisen opdracht verstrekken tot het 
uitvoeren van een studie naar de meest optimale locatie voor de Raadzaal c.a. 

 
Alles onder één dak 

 Het globale Programma van Eisen voor de welzijnsinstellingen verder laten uitwerken 
met de kwartiermakers, waarbij de inhoudelijke keuzes voor samenwerken leidend 
zijn voor de huisvestingsbehoefte; 

 
 Op basis van het vast te stellen Programma van Eisen en de daaraan te koppelen 

ruimtebeslag in vierkante meters een opdracht verstrekken tot het uitvoeren van een 
onderzoek naar de meest optimale locatie voor de huisvesting van de sociale teams; 

 
 Het is de planning om de integratie van het jeugdteam en het sociaal team WMO op 1 

januari 2017 gerealiseerd te hebben.  
 
Overige accommodaties 

 De globale Programma’s van Eisen voor de overige accommodaties verder laten 
uitwerken met de gebruikers; 

 
 Voor de gemeentelijke organisatie de visie op het opdracht gerichte werken verder 

laten uitwerken met de verantwoordelijke managers; 
 

 Op basis van de visie op de manier van werken een onderzoek laten uitvoeren naar 
de meest optimale huisvesting voor de gemeentelijke organisatie; 

 
 Aanpassing van de huisvesting van de bibliotheek aan de nieuwe visie van AanZet en 

onderzoek naar toevoeging van andere functies/organisaties. 
 

 
 



Bijlage 1 Urenspecificatie Sociaal team Sliedrecht Wmo 
(StS) en Stichting Welzijnswerk Sliedrecht (SWS) 
 
StSWmo en Jeugd en SWS               
Organisatie   Rivas MEE StJT SWS CAW/SWS SDD/Wmo St. Waardeburgh DMW 
  Uren                 

28     x           
- 12           x     
- 24       x         
- 4       x         
- 20 x               
- 16 x               
- 32     x           
- 4               x 
- 16 x               
- 20 x               
- 32       x         
- 24     x           
- 24       x         
- 24 x               
- 16           x     
- 12           x     
- 32     x           
- 36   x             
- 17         x       
- 22       x         
- 22       x         
- 24 x               
- 32   x             
- 32 x               
- 22 x               
- 36 x               
- 32       x         
- 12         x       
- 24       x         
- 12             x   
- 32 x               
- 32     x           
- 17       x         
- 10         x       
- 32     x           
- 28     x           
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- 36     x           
- 10             x   
- 26       x         
Totaal aantal uren 886                 
In fte's 24,61                 

StJT = Stichting Jeugdteams ZHZ 
SWS = Stichting Welzijnswerk Sliedrecht 
CAW = Centrale Administratie Welzijnsinstellingen 
SDD = Sociale Dienst Drechtsteden 
DMW = Diaconaal Maatschappelijk Werk 
Weekrooster Jeugdteam                       
week even           oneven         
                        
  ma di wo do vr   ma di wo do vr 
                        
- 0 1 0 1 0   0 1 0 1 1 
- 1 1 0 0 0   1 0 0 1 1 
- 1 1 0 1 1   1 1 0 1 1 
- 0 1 0 1 0   0 1 0 1 0 
- 0 1 1 0 1   0 1 1 0 1 
- 0 0 1 1 1   0 0 1 1 1 
- 1 1 0,5 1 0   1 1 0 1 1 
- 0 1 1 0 0   1 1 1 0 0 
- 1 1 1 1 0   1 1 1 1 0 
- 0 1 0 1 1   0 1 0 1 0,5 
- 1 1 1 1 1   1 1 1 1 1 
- 1 1 1 1 1   1 1 1 1 1 
- 1 0,75 1 1 1   1 0,75 0 1 1 
- 0 1 1 1 1   0 1 1 1 1 
- 1 1 0 1 0   1 1 0 1 0 
- 1 1 1 1 0,5   1 1 1 1 0,5 
Totaal Jeugdteam  9 15 9,5 13 8,5   10 14 8 14 11 
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Weekrooster StSWmo en 
SWS                       
week even           oneven         
                        
  ma di wo do vr   ma di wo do vr 
                        
-* 0 0 0 0 0   0 0 0 0 0 
- 0 0 1 0 0   1 0 1 0 0 
- 1 0 0 1 1   1 0 0 1 1 
- 0 0 0,5 0 0   0 0 0 0 0 
- 1 0 0 1 0   1 0 0 1 0 
- 1 0 1 0 0   1 1 1 0 0 
- 1 1 1 1 0   1 1 1 1 0 
- 1 1 0 0,5 0   1 1 0 0,5 0 
- 0 1 0 0 1   0 1 0 0 1 
- 1 0 0 1 0   0 0 0 1 0 
- 1 1 1 1 1   1 1 1 1 1 
-** 0 1 1 1 0   0 1 1 1 0 
- 1 1 0 1 0   1 1 0 1 0 
- 0,5 0,5 0 0 0   0,5 0,5 0 0 0 
- 1 1 1 1 0   1 1 1 1 0 
-** 0 0,5 0,5 0 0   0 0,5 0,5 0 0 
- 1 0 0 1 0   1 0 0 1 0 
-* 0 0 0 0 0   0 0 0 0 0 
- 1 1 1 0 1   1 1 1 0 1 
-** 0,5 0 0 0,5 0   0,5 0 0 0,5 0 
- 1 0,5 1 0 0   1 0,5 1 0 0 
-* 0 0 0 0 0   0 0 0 0 0 
Facilitaire dienst*** 0 0 0 0 0   0 0 0 0 0 
                        
Totaal StSWmo en SWS 13 10 9 10 4   13 11 9 10 4 
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Bijlage 2 Bestuursopdracht 
 



Inventarisatie Integraal Accommodatieplan gemeente Sliedrecht 
 
 
 

4 
 

Bijlage 3 Uitwerking PvE per accommodatie 
 
Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG) 
Gespreksnotitie 
Dag Maandag 
Datum 13-6-2016 
Tijd 10:00 
  
Naam gebruiker Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG) 
Aanwezig vanuit gebruiker Mevr. Van Schie (Teamleider Rivaszorggroep) tevens kwartiermaker Sociale teams in Sliedrecht en opdracht “Alles onder één dak” 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht Mevr. Vonk en mevr. Groenewegen 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij CJG speelt en kijken naar de ontwikkelingen in de komende tien jaar.  Algemeen  Stichting jeugdteams heeft in De Reling ook een kamer.  In dit pand wordt er veel gedaan, van consultatie bureau tot een speelotheek.   De speelotheek heeft veel ruimte nodig in verband met het speelgoed. Op 6 juli is er een bestuurlijke afspraak over een mogelijke nieuwe locatie van de speelotheek.  Verschillende functies in dit gebouw zijn afhankelijk van nationale richtlijnen, dit betekent dat het moet kunnen meegroeien met de vraag. Landelijke richtlijnen voor het consultatiebureau(daar wordt nu wel aan gehouden) en richtlijnen voor veilige spreekkamers (niet geborgd)  Er zijn weinig spreekkamers.  Alle ruimtes zijn met elkaar verbonden.  Dit pand is vrij laagdrempelig. Iedereen kan er in en uit lopen, dit is ook wenselijk.  Aantal jaar geleden ook een onderzoek geweest naar dit pand. Uit dit onderzoek kwam toen naar voren dat dit pand ongeschikt was voor de functies die erin worden uitgevoerd. De Groen van Prinstererschool was toen als alternatieve optie genoemd. Bij dit pand kon toen alles onder één dak gevestigd worden.  Er werken verschillende partijen samen, voornamelijk met SWS.   In dit pand bevinden zich nog andere organisaties, zoals Homestart en stichting Mee. Deze stichting levert 1 professional voor het Jeugdteam, die werkzaam is in dit pand.  Het CJG werkt op basis van de gemeentelijke subsidie en zij vragen soms voor een klant geld aan bij een fonds.  Er moet samenhang gevonden worden (huisvesting technisch) tussen de teams jongeren en volwassenen.       
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Accommodatie   De medewerkers van de Stichting Jeugdteams zijn uitgerust met tablets. Om er langere tijd mee te werken is aansluiting op een vaste grotere computer wenselijk Vaak gaan medewerkers in De Reling werken omdat het bij het CJG te druk is.   Veiligheid is in dit pand niet gewaarborgd. Het gaat goed zolang het goed gaat geeft mevr. Van Schie aan.   De locatie is voor dit werk perfect. Eventuele verhuizing naar De Reling is niet wenselijk, dat is teveel een kantoorpand en niet centraal in de wijk gelegen.   Uitstraling van het pand is belangrijk. Mensen moeten er graag willen komen.   Een ideaal pand zou zijn die tegenover de bibliotheek. Vrij centraal en eventueel samenwerking met de bibliotheek AanZet en SOJS aan kunnen gaan.   ICT is slecht geregeld in dit pand. Er moet één registratiesysteem komen, er zit onduidelijkheid in de verschillende systemen.  Schoonmaak is niet in evenwicht met de intensiteit van het gebruik van het pand en niet conform de hygiëne richtlijnen voor de jeugdgezondheidszorg. De schoonmaak moet intensiever plaatsvinden om de kwaliteit te waarborgen.   Het pand moet flexibel toegankelijk zijn, geen 9 tot 5 tijden. Het kan voorkomen dat er ’s avonds een consultatie is of medewerkers overleggen.   Functies binnen CJG moeten in het pand worden gescheiden. Bijvoorbeeld: In de spreekkamers hoor je de huilende baby’s van het consultatiebureau. Het laagdrempelige, blije karakter van het consultatiebureau tegenover de probleemgezinnen met eventueel middelengebruik, geweld en dwingend kader.  Na afloop van het gesprek kregen wij een rondleiding door het pand.    
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Matrixwensen gebruikers 
Naam gebruiker : Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG) 
Datum gesprek : 13-6-2016 
 
 

Wensen CJG  Relevantie IAP 
Voldoende spreekkamers Ja 
Voldoende werkplekken Ja 
Laagdrempelig pand, waar iedereen binnen kan lopen Ja 
Samenwerking met SWS vergroten Ja 
Samenhang tussen de teams jongeren en volwassenen Ja 
Pand moet geschikt zijn naar de functies Ja 
Beheer en onderhoud pand van beter kwaliteit Ja 
Functies in het pand gescheiden houden Ja 
Locatie van het CJG moet centraal gelegen zijn in de gemeente Ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
CJG Nic. Beetstraat 2-6 nb Zie berekening “Alles onder één dak” 
 
Het aantal vierkante meter BVO is 442 voor het gehele pand (inclusief spelotheek). Er is 
geen specifieke informatie over de vierkante meters die CJG afneemt beschikbaar 
gesteld.  
Het CJG geeft aan dat de huidige aantal vierkante meters te weinig zijn voor het uit te 
voeren werk.    
Input IAP 
Het Centrum voor Jeugd en Gezin is de plek waar ouders, kinderen, jongeren tot 23 jaar en professionals dagelijks terecht kunnen met allerlei vragen over opgroeien en opvoeden. 
In het kader van de opdracht “Alles onder één dak’’ van de gemeente is de directeur van het CJG aangewezen als kwartiermaker om samen met de directeur van de Stichting Welzijn Sliedrecht (ook kwartiermaker) invulling te geven aan die opdracht. 
Het CJG heeft aangegeven het gewenst te vinden in het centrum van Sliedrecht gehuisvest te worden. Laagdrempelig, toegankelijk en veiligheid zijn de kernwoorden voor de huisvesting, waarin werkplekken en spreekruimten aanwezig zijn voor de medewerkers. 
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Stichting Welzijnswerk Sliedrecht (SWS) 
Gespreksnotitie 
Dag Maandag 
Datum 6-6-2016 
Tijd 10:00 
  
Naam gebruiker Stichting Welzijnswerk Sliedrecht (SWS) 
Aanwezig vanuit gebruikers Mevr. Müller (directeur) ,tevens kwartiermaker Sociale teams in Sliedrecht en opdracht “Alles onder één dak” 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht Mevr. Vonk 
Aanwezig vanuit GemVast B.V.  Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij SWS speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voorde komende tien jaar.  Algemeen   Doelstelling van SWS is het verzorgen van het Brede Welzijnswerk in Sliedrecht   SWS heeft een beperkt aantal vaste medewerkers.   De stichting heeft 260 vrijwilligers.  In 2014 is er ook al een traject opgestart voor het maken van een Integraal Accommodatie Plan (IAP) voor de gemeente Sliedrecht. Mevrouw Müller geeft aan dat er bij dit onderzoek wel behoefte is dat er daadwerkelijk iets met het IAP gebeurt.   De SWS vindt het wenselijk dat alles zich onder één dak bevindt. Belangrijk is dat de lijntjes kort zijn zodat er tussen de verschillende organisaties (beter) samengewerkt kan worden. Mevrouw Müller geeft aan op het gebied van het elkaar leren kennen bijvoorbeeld nog slagen moeten worden gemaakt.   SWS heeft behoefte aan een pand dat aansluit bij de werkzaamheden.  SWS bestaat uit vier clusters: 

o Activiteiten en diensten (maaltijden, belasting etc.) 
o Sociaal juridische diensten (hulp bij thuisadministratie) 
o Zorg en ondersteuning (WMO loket, sociaal team) 
o Vrijwilligerspunt Voor SWS is het belangrijk om deze clusters zoveel mogelijk te bundelen. Voor de  WMO is een fysiek loket aanwezig in het gemeentekantoor. SDD(sociale dienst Drechtsteden) werken hier ook.   Bij de wijkteams is er niet gekozen voor één groot team, maar juist in cirkels. In elke cirkel zit de expertise die nodig is. De overleggen zijn per cirkel. In De Reling is hiervoor ruimte. Buiten deze cirkels zit een grote schil.  Voor de overleggen van de cirkels is ruimte aanwezig. In 2014 is er een start gemaakt om het WMO-team en het Jeugdteam samen te voegen. De ontwikkeling van het Jeugdteam ging niet snel genoeg. In 2015 is er daarom nog gescheiden  ontwikkeld.Begin van dit jaar is er gekozen om de teams weer samen te voegen. Jeugd is een apart veld met andere wet en regelgeving. We proberen het in te voegen in de cirkels. Generalistisch denken, maar wel specialistisch werken. Mevrouw Müller gelooft in de eigen kracht van de medewerkers. Uitgangspunt is dat de medewerkers kennis en verantwoording kunnen dragen.   De stichting is volledig afhankelijk van de gemeentelijk subsidie die wordt  ontvangen. Er is  nog een aantal inkomsten die gegenereerd worden uit 
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activiteiten en diensten. Op kleine schaal worden er bijdragen uit fondsen aangevraagd.   SWS wil zoveel mogelijk samenwerken met alle partijen in en om Sliedrecht. Er is nog geen directe samenwerking met de huisartsen. Dit moet in de toekomst wel gerealiseerd worden. Mevrouw Müller geeft aan dat beide partijen veel te winnen hebben binnen deze samenwerking. Met de bibliotheek zietzij ook een potentiële samenwerking.  Wenselijk voor SWS is dat de ingang van de organisatie in hetzelfde pand gevestigd als de specialismen  Accommodatie   SWS zal de komende jaren niet veel veranderen. Het stuk sociaal cultureel werk wat de stichting doet (biljarten, kaarten etc.) hoeft niet in de nieuwe accommodatie meegenomen te worden. Hierbij kan gekeken worden of hiervoor  aansluiting kan worden gevonden bij andere Sliedrechtse verenigingen.  Veel ruimtes in De Reling staan leeg. SWS vind het belangrijk dat er een ontmoetingsplek komt. Dit kan een buurt/huiskamer functie hebben (zie pilot Vogelbuurt Noord).  De locatie van De Reling is niet ideaal, het ligt namelijk niet centraal gelegen in de gemeente Sliedrecht. Dit biedt niet de ideale locatie om welzijnswerk uit te voeren. De verhuizing naar dit pand heeft veel klanten gekost.   De Reling (het gebouw) is een modern kantoorgebouw. Dichte deuren, lange gangen. Het heeft geen sfeer. Dit zal lastig worden en veel investering nodig zijn om dit gebouw meer geschikt te maken voor het uitvoeren van het “brede welzijnswerk“.  Voor het Vrijwilligers punt is een inloopfunctie en daarmee ruimte noodzakelijk.  De cliënten komen regelmatig met het openbaar vervoer. Deze stopt minimaal 15/20 minuten lopen van dit gebouw. Voor een welzijnstichting is dit niet gewenst. Op deze locatie loont het daarom niet om hier welzijnswerk uit te voeren. Tevens is  het aantal parkeerplekken op dit terrein ook marginaal.   SWS verzorgt ook in opdracht van de gemeente het beheer van het gebouw. Mevrouw Müller geeft aan dat deze activiteit moet horen bij een organisatie die hiervoor specialisme heeft. Het is voor SWS niet handig om dit erbij te doen.   Dit geldt tevens voor de veiligheid in dit pand. Deze is momenteel niet goed gewaarborgd. Momenteel zijn er nog weinig incidenten geweest. Maar mocht het mis gaan dan gaat het ook goed mis, volgens mevrouw Müller.   Momenteel zit de Regionale sociale dienst in Dordrecht. De insteek is om dat weer binnen de gemeente Sliedrecht te regelen. Dit moet meegenomen worden in de ruimtebehoefte.  Flexwerken binnen SWS is een optie. Spreekruimtes zijn belangrijk voor deze organisatie. Op de werkvloer moeten voldoende werkplekken zijn omdat het werk van SWS niet leent om makkelijk thuis te werken.   In dit pand wordt  een inloopfunctie gemist. De toegang moet laagdrempelig zijn, waarbij de één een boek kan lezen, koffie kan drinken etc. Hierbij moet wel gekeken worden naar de privacy. Niet dat de ‘gehele gemeente’ kan meeluisteren waarvoor iedereen komt.   Voor de bezettingsgraad wordt verwezen naar de bijlage (SWS benodigde ruimte). Deze inventarisatie wordt nog door mevrouw Müller aangepast aan de huidige situatie.  Tijdens het gesprek kwam ook nog aan de orde dat de volgende organisaties ook in De Reling zijn gehuisvest:  Vluchtelingenwerk;  Gemiva VG groep met dagbesteding; met o.a. pottenbakken   De Stamboom - stamboomonderzoek 
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 Matrixwensen gebruikers 
Naam gebruiker : Stichting Welzijnswerk Sliedrecht (SWS) 
Datum gesprek : 6-6-2016 
 
 

Wensen SWS  Relevantie IAP 
Alle faciliteiten van SWS onder één dak en zoveel mogelijk clusteren met overige welzijnswerken in de gemeente Sliedrecht 

Ja 

Behoefte aan een pand wat beter aansluit bij de werkzaamheden van de stichting Ja 
Ontmoetingsplek in het pand waar SWS is gevestigd Ja 
Locatie van SWS meer centraler gelegen in de gemeente (bereikbaar en herkenbaar) 

Ja 

Werkruimten veiliger gemaakt worden Ja 
Beheer van het pand moet geregeld worden door een externe partij Ja 
Flexwerken Ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
SWS Industrieweg 13 (De Reling) nb Zie berekening “Alles onder één dak” 
 
Het aantal vierkante meter BVO is 1621 voor het gehele pand. Er is geen specifieke 
informatie over de vierkante meters die de SWS afneemt beschikbaar gesteld.  
Input IAP 
De Stichting Welzijn Sliedrecht is een organisatie voor maatschappelijk werk. In het kader van de opdracht “Alles onder één dak” van de gemeente is de directeur van SWS aangesteld als kwartiermaker. Samen met de directeur van het Centrum voor Jeugd en Gezin geeft zij invulling aan de opdracht.  
De SWS wenst centraal in Sliedrecht gehuisvest te worden, waarbij de kernwoorden zijn: 
Centraal, laagdrempelig, veiligheid en passende huisvesting bij welzijnswerk. 
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Stichting Open Jeugdwerk Sliedrecht (SOJS) 
Gespreksnotitie 
Dag Woensdag 
Datum 10-6-2016 
Tijd 13:00 
  
Naam gebruiker Stichting Open Jeugdwerk Sliedrecht (SOJS) 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Loeve (Jeugdwerker) Dhr. De Oude (Student) 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij de stichting SOJS speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voor de komende tien jaar.  Algemeen  De stichting SOJS is een open jeugdwerk waarmee ze jongeren klaarstomen om zelfstandig de volgende stap te kunnen zetten in de maatschappij.  SOJS bestaat voornamelijk uit vrijwilligers (op dit moment 53 vrijwilligers inde leeftijd van 14 tot26 jaar).   Ze zijn elke dag geopend; door de week tot 21:00 uur en op de vrijdag en zaterdag tot 02:00 uur.   Ze organiseren één keer per jaar een tuinfeest. Hiermee genereren ze ook inkomsten. Het voornemen is om alles kostendekkend te maken.  Verder krijgen ze hun inkomsten via de subsidie van de gemeente. Deze is minimaal, waardoor ze delen van het pand verhuren en activiteiten moeten organiseren om inkomsten te genereren.   Dit pand wordt kostendekkend gehuurd (met uitzondering van het onderhoud) van de gemeente Sliedrecht. Zij verwachten in de toekomst hier geen veranderingen in. Gaat de huurprijs omhoog dan moet de subsidie ook omhoog bijgesteld worden.   Zij kunnen met de bibliotheek een samenwerking aan gaan. Voornamelijk voor het meer stimuleren van lezen onder jongeren.   SOJS vindt het belangrijk dat de jongeren zich veilig en thuis voelen. Dat verhoudt zich niet automatisch met andere groepen (ouderen, zorgbehoevende).    Accommodatie   Het is een groot pand, alle ruimtes worden optimaal gebruikt.  Momenteel hebben zij hier dertien bands die hier dagelijks repeteren.  Op dinsdag en vrijdag huurt Pameijer een deel van het pand voor de opvang van jongeren met een begeleidingvraag.   Onderhoud aan het pand is vrij slecht. De gemeente is momenteel wel bezig met het vervangen van de kozijnen binnen x aantal jaar.   Dit pand is lastig te combineren met andere maatschappelijke partijen binnen de gemeente Sliedrecht. De organisatie is gericht op jongeren. SOJS vindt het daarom niet wenselijk om deze jongeren in contact te brengen met ‘probleem’ jongeren of andere hulpbehoevende doelgroepen in de gemeente Sliedrecht.   Een goede OV verbinding is noodzakelijk. Deze zit op ongeveer 5 minuten loopafstand. 
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 Fietsenstalling is ook wenselijk. De fietsen worden momenteel voor het pand gezet. Deze zouden een prominente plek kunnen krijgen voor het gebouw.   Na afloop van het gesprek kregen wij een rondleiding door het pand.  
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Matrixwensen gebruikers 
Naam gebruiker : Stichting Open Jeugdwerk Sliedrecht (SOJS) 
Datum gesprek : 10-6-2016 
 
 

Wensen SOJS  Relevantie IAP 
De openingstijden van het pand (die momenteel gehanteerd worden) behouden kunnen blijven 

Nee 

Beter onderhoud aan het pand Ja 
Samenwerking aangaan met de bibliotheek Ja 
Het is niet wenselijk om jongeren te combineren met overige welzijnsstichtingen in Sliedrecht. SOJS vindt het niet wenselijk om deze jongeren in contact te brengen met ‘probleem’ jongeren of andere hulpbehoevende doelgroepen 

Ja 

Directe OpenbaarVervoer verbinding Ja 
Fietsenstalling of rekken Ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
SOJS Stationsweg 4 766 766 
 
Er is geconstateerd dat het gebruik van de huidige locatie optimaal is. Alle ruimten 
worden op diverse wijzen gebruikt voor jongerenwerk en oefenruimtes voor bands. SOJS 
heeft aangegeven dat zij de volgende ruimte minimaal nodig hebben om hun huidige 
activiteiten uit te voeren. 

 Twee oefenruimtes voor bands/ andere activiteiten; 
 Barruimte; 
 Ruimte voor workshops; 
 Keuken; 
 Diverse toiletten; 
 Playstationruimte; 
 Ruimte waar jongeren samen kunnen komen (hanghok); 
 Fitnessruimte; 
 Kantoor ruimte, teven vergaderkamer; 
 Opbergruimte. 

 
Input IAP 
Stichting Open Jeugdwerk Sliedrecht (SOJS) bestaat al sinds 1968 en richt zich op alle Sliedrechtse kinderen en jongeren van 8 t/m 26 jaar. De stichting wordt bestuurd door een jongerenzelfbestuur en houdt kantoor in het pand van haar jongerencentrum Elektra te Sliedrecht. 
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Het doel van de stichting is het ontwikkelen en in stand houden van activiteiten die jongeren in staat stellen een eigen bijdrage te leveren aan de ontwikkeling van de samenleving, waarbij de activiteiten afgestemd zijn op de specifieke behoeften van de jongeren. 
De huidige huisvesting is passend (gemaakt) voor de doelstellingen van het genoemde jongerenwerk en wordt optimaal gebruikt. Naast de inloopfunctie worden er veel activiteiten door en voor jongeren georganiseerd en biedt het pand oefenruimten aan bands. 
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Bibliotheek AanZet te Sliedrecht 
Gespreksnotitie 
Dag Woensdag 
Datum 10-6-2016 
Tijd 10:00 
  
Naam gebruiker Bibliotheek AanZet 
Aanwezig vanuit gebruiker Mevr. Parel (Rayonmanager)  
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij de bibliotheek AanZet speelt en kijken naar de ontwikkelingen in de komende tien jaar.  Algemeen  Deze vestiging is sinds januari 2015 geopend.  Bibliotheek oude situatie: De bibliotheek was een goed lopende uitleen bibliotheek met verschillende collecties en daarnaast waren er verschillende activiteiten met maatschappelijke thema’s.   Bibliotheek nieuwe situatie: De bibliotheek is bezig met een programmeerlijn met de thema’s die op dat moment spelen in de maatschappij als basis. Deze thema’s zal de bibliotheek als rode draad door haar activiteiten te laten lopen. De collectie is daarbij ondersteunend. Zij vinden het belangrijk dat er voldoende en deskundig personeel is dat de bezoeker kan begeleiden naar het vinden van informatie in de fysieke en digitale collectie. Bezoekers kunnen ondersteund worden bij het ontwikkelen van hun interesses en nieuwe kennis. Momenteel is de huidige collectie niet toereikend om deze doelen te behalen.  Bij basisscholen verzorgen zij ook een collectie. Vaak heeft een school al een eigen collectie. Bij een aantal scholen verzorgt AanZet de collectie.  Zij hebben al verschillende samenwerking, bijvoorbeeld met SWS, voor laaggeletterdheid, Kom er bij, spellenproject.  Samenwerking met de belasting (nationaal) voor het helpen met vragen over DIGID etc. In de bibliotheek kunnen bezoekers geholpen worden. Dit is een uitbreiding van het digitale inloopspreekuur. Momenteel zijn zij bezig met het ontwikkelen van deze ideeën.    Voor taalgroepen worden er in dit gebouw soms ook ruimten verhuurd aan commerciële partijen.  Mevr. Parel geeft aan dat er tijdens de zelfserviceuren, het digitale inloopspreekuur en de voorleesactiviteiten gewerkt wordt met vrijwilligers. De inzet van vrijwilligers vraagt begeleiding en budget voor scholing.   Momenteel zijn er veel reserveringen van boeken (ook van andere filialen), er wordt onderzocht hoe zij dit als bibliotheek AanZet beter kunnen organiseren. Wanneer zij alleen een bibliotheek worden waar je de boeken kunt ophalen gaat dit klanten kosten.   Accommodatie   De bibliotheek is ingericht volgens het retail concept. Mevr. Parel geeft aan dat er een aantal meubels prominent en vast in de ruimte zitten. Het is wenselijk dat al het meubilair te verschuiven is, zodat wanneer er een activiteit is de ruimte ingericht kan worden naar de wensen en behoefte van deze activiteit.  
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 De openingstijden zijn niet voldoende. Graag zouden wij ruimere openingstijden hebben om een groter bereik te krijgen.   Er is voldoende ruimte in dit gebouw aanwezig om de nieuwe doelstellingen van de bibliotheek AanZet te realiseren.   Wenselijk is een aparte ruimte waar een medewerker zich terug kan trekken, momenteel is dit gevestigd in een vrij gehorige ruimte.  Voor de vergaderkamers is het handig als deze zowel een open als een gesloten functie hebben. Wanneer er activiteiten zijn dat deze bij de bibliotheek getrokken kan worden en wanneer er vergaderingen zijn dit met de nodige privacy kan gebeuren.   De bibliotheek is vanaf buiten niet goed zichtbaar (geen duidelijke ingang zichtbaar).  
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Matrixwensen gebruikers 
Naam gebruiker : Bibliotheek AanZet te Sliedrecht 
Datum gesprek : 10-6-2016 
 
 

Wensen Bibliotheek AanZet  Relevantie IAP 
Meubels moeten verplaatsbaar zijn Ja 
Openingstijden bibliotheek niet voldoende Nee 
Aparte ruimte waar medewerker kan werken (stille ruimte) Ja 
Vergaderkamers multifunctioneel gebruikt kunnen worden Ja 
Zichtbaarheid van de bibliotheek verbeteren. Voornamelijk de ingang Ja 
Zoveel mogelijk samenwerken met overige organisaties binnen de gemeente Sliedrecht 

ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
Bibliotheek AanZet Scheldelaan 1 740 740 
 
Het college van B&W heeft de visie van de bibliotheek AanZet vastgesteld en de 
consequenties voor inhoud, huisvesting en subsidie zijn onderwerp van gesprek tussen 
gemeente en AanZet. Bibliotheek AanZet heeft aangegeven dat zij de volgende ruimte 
minimaal nodig hebben om hun huidige activiteiten uit te voeren. 

 Twee vergaderruimte; 
 Leesruimte; 
 Ruimte waar jongeren huiswerk kunnen maken; 
 Ruimte voor de (boeken)collectie; 
 Werkplekken voor vrijwilligers en medewerkers 
 Opslagruimte; 
 Toiletten voor medewerkers en gasten; 
 Kantine/lunch ruimte voor vrijwilligers en medewerkers. 

De huidige accommodatie biedt voldoende ruimte om deze activiteiten uit te voeren.  
 
Input IAP 
De bibliotheek AanZet is de lokale, multimediale en vrije toegangspoort tot kennis en cultuur. Zij biedt graag een energieke en inspirerende plek waar mensen elkaar kunnen ontmoeten, kunnen ontspannen, de wereld om hen heen kunnen ontdekken en hun talenten kunnen ontwikkelen. 
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Missie 
Een onafhankelijk baken voor iedereen om in ontspanning te kunnen zijn, persoonlijk te ontwikkelen, kennis op te doen en te delen. 
De huidige huisvesting is gebaseerd op een programma van eisen uit circa 2013. De ontwikkeling naar de zogenaamde programmeerbibliotheek vraagt naar de mening van de vestigingsmanager aanpassingen in het meubilair en ruimtebeslag.  
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Gemeente Sliedrecht 
Gespreksnotitie 
Dag Maandag 
Datum 27-6-2016 
Tijd 14:30 
  
Naam gebruiker Gemeente Sliedrecht 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Karnebeek (staf buitendienst) Dhr. Langhorst (werkzaam bij die staf) 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij de gemeente Sliedrecht speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voorde komende tien jaar.  Algemeen  Er is een nieuw beleid in ontwikkeling met betrekking tot het nieuwe werken. De gemeente Sliedrecht wil af van alle hokjes/kamers en de ruimten zodoende in het gebouw efficiënter gaan gebruiken. De gemeente Sliedrecht wil meer richting opgaven gestuurd werken en vandaar teams vormen.   Bij het opgaven gestuurd werken behoort de volgende gedachten: 

o Open ruimtes 
o Samenwerken 
o Flexibel 
o Afzonderlijke ruimtes (operationele afdeling als ondersteuning) 
o Inspiratie ruimtes  Momenteel werkzaam 107 FTE, 115 medewerkers bij de gemeente Sliedrecht. Er zijn wat verschuivingen geweest naar de Drechtsteden. In dit gebouw zit momenteel 60 medewerkers.  Het beheer van de sporthal(len) gebeurt door de gemeente.  De gemeente Sliedrecht wil graag een advies hoe zij als organisatie tot het opgaven gestuurd werken komen. Hoe maken zij bijvoorbeeld de medewerkers los van de bureaus?  Accommodatie   Het openbaar vervoer is voor bezoekers lastig, deze zit niet in de buurt van dit gebouw.   Locatie is prima geschikt voor de diverse medewerkers/ambtenaren.   Maandag en dinsdag zijn de drukke dagen in dit gebouw, dit merk je vooral met parkeren.  Er staan verschillende ruimtes in dit gebouw leeg.   Er zijn voldoende plekken voor de medewerkers.  Dhr. Langhorst zorgt dat het team van GemVast B.V. tekeningen krijgt van het gebouw, hierop staan tevens de oppervlaktes aangegeven (BVO). Tevens zal dhr. Langhorst zorgen voor de meeste recente luchtfoto van de gemeente Sliedrecht.  
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Matrixwensen gebruikers 
Naam gebruiker : Gemeente Sliedrecht 
Datum gesprek : 27-6-2016 
 
 

Wensen Gemeente Sliedrecht  Relevantie IAP 
Opgaven gestuurd werken Ja 
Open ruimtes Ja 
Plekken waar ambtenaren kunnen samenwerken Ja 
Geen vast bureau, maar flexibel werken Ja 
Inspiratie ruimtes Ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
Gemeente Sliedrecht Industrieweg 11 - - 
 
Voor een berekening van het benodigde aantal m2 voor de gemeentelijke organisatie zijn 
plattegronden beschikbaar gesteld. Een nadere analyse van deze tekeningen en 
vaststellen van de m2 per ruimte vraagt meer tijd en toelichting door de organisatie. 
Om daarna de benodigde m2 voor de gemeentelijke organisatie te bepalen is het 
noodzakelijk dat de “visie op het werken” wordt bepaald. 
Input IAP 
De gemeentelijke organisatie is gehuisvest in het gemeentekantoor. Er is aandacht voor het (door) ontwikkelen van de organisatie en haar medewerkers. In dat kader worden er zogenaamde talent ontwikkelingsbijeenkomsten georganiseerd en wordt er gewerkt aan meer opdracht gericht werken in wisselende teams. 
Aangegeven is dat er behoefte is aan een mix van vaste en flexibele werkplekken en zogenaamde innovatieruimten, voorzien van geavanceerde faciliteiten zoals smartboard en wifi.   
Een deel van de organisatie is ondergebracht in de Drechtstedenorganisatie, maar is wel 
gehuisvest in het gemeentekantoor. 
Voor dit onderdeel van het IAP geldt dat er nog geen duidelijk beeld is van de 
organisatie, de onderlinge relaties tussen afdelingen en medewerkers en de daaruit te 
herleiden huisvestingsvisie en – wensen.  
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Gemeentebelastingen Drechtsteden (GBD) 
Gespreksnotitie 
Dag Maandag 
Datum 27-6-2016 
Tijd 11:20 
  
Naam gebruiker Gemeentebelastingen Drechtsteden (GBD) 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Hartog (directeur) 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij de gemeente belastingen Drechtsteden speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voor  de komende tien jaar.  Algemeen  De wens van de gemeente Sliedrecht is dat het GBD hier gevestigd blijft.   Er zijn afspraken gemaakt omtrent de locatie van GBD. Er is toegezegd dat deze gevestigd zal blijven in het gemeentekantoor van Sliedrecht. Hier is geen termijn aanverbonden.  Nieuwbouwplannen aan de Spuiboulevard in Dordrecht kunnen van invloed zijn op de huisvesting (2019/2020).  De huisvesting wordt betaald door alle aangesloten gemeenten. Momenteel is deze hoog en daarmee niet marktconform. GBD betaald 132,05 euro per vierkante meter verhuurbaar vloeroppervlak. Momenteel huren zij 885 vierkante meter. Het BVO bedraagt 1092 vierkante meter.   Accommodatie   De huidige huisvesting voldoet.  In de oostvleugel zit het GBD gevestigd, zij gebruiken de begane grond van de gehele vleugel en een deel van de 1e verdieping (zuidelijk gedeelte tot de branddeur).   Er is voldoende ruimte voor alle medewerkers.  Omtrent onze werktijden zijn zij heel erg afhankelijk van de gemeente Sliedrecht. Het is bijvoorbeeld niet mogelijk om ’s avonds te werken. De afgelopen maanden is dit iets soepeler geworden omdat de balie nu ondergebracht is het Klantcontactcentrum. Hiermee zijn de openingstijden verruimd.   Dit pand is slecht bereikbaar met het openbaar vervoer. De GBD heeft daarom een aantal fietsen aangeschaft, zodat de medewerkers gemakkelijker van en naar het station of OV-punt kunnen gaan.  
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Matrixwensen gebruikers 
Naam gebruiker : Gemeentebelastingen Drechtsteden (GBD) 
Datum gesprek : 27-6-2016 
 
 

Wensen GBD  Relevantie IAP 
Flexibele openingstijden van het pand Nee 
Momenteel zijn er voldoende werkplekken, wens is wel om de ruimtes multifunctioneel te maken 

Ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
GBD Industrieweg 11 1092 1092 
 
Voor Gemeentebelastingen geldt dat door de directeur is aangegeven dat de huisvesting 
redelijk ruim is. O.a. door de wijze van financiering lijkt er (nog) geen aanleiding bij deze 
organisatie om deze situatie aan te passen. 
Input IAP 
Gemeentebelastingen Drechtsteden is een onderdeel van de Drechtsteden en is op het 
moment van dit IAP gehuisvest in één van de vleugels van het gemeentekantoor. Op 
bestuurlijk niveau is er overeenstemming, mede naar aanleiding van de wens van de 
gemeente Sliedrecht, over de huisvesting in Sliedrecht. 
Door de directeur is aangegeven dat er sprake is van een ontwikkeling aan de 
Spuiboulevard te Dordrecht, waar mogelijk onderdelen van Drechtsteden gehuisvest 
gaan worden. 
Voor deze organisatie is er geen prikkel om de huidige huisvesting kritisch te 
beschouwen op de mogelijkheden met minder m2 genoegen te nemen. Er zit volgens de 
directeur rek in de huisvesting. De financiering van de Belastingdienst is geregeld via 
Drechtsteden en de deelnemende gemeenten betalen hieraan mee. 
Bij een volgende stap van het IAP aandacht voor de keuze deze organisatie al dan niet 
mee te nemen in een optimaliseringsslag van het gemeentekantoor. 
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MerweRTV 
Gespreksnotitie 
Dag Vrijdag  
Datum 10-6-2016 
Tijd 08:00 
  
Naam gebruiker MerweRTV 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Mourik (voorzitter) 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij MerweRTV speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voorde komende tien jaar.  Algemeen  MerweRTV is sinds 2006 gevestigd in het oude Raadhuis.  De organisatie bestaat vooral uit vrijwilligers. Zij kennen geen vergoeding voor bestuursleden. De ambitie is om een zelfstandige vrijwilligers omroep te blijven.   Zij hechten veel waarde aan duurzaamheid bij deze ontwikkelingen. Dit betekent dat er een duurzame oplossing moet komen voor nu en in de toekomst.  Huidige huurovereenkomst komt uit 2005, momenteel is er een medewerker binnen de gemeente bezig met een nieuwe overeenkomst.   MerweRTV is geen calamiteitenzender. Dit is taak van landelijke en regionale omroepen.   De subsidie die zij krijgen van de gemeente is vastgesteld op basis van het aantal huishoudens in de gemeente (snelle rekensom zou zijn, aantal inwoners delen door factor 2,5). Het bereik van de omroep is de gemeente Sliedrecht en Hardinxveld.   Het streven is dat alle woonlasten door de subsidie gedekt worden. Paar jaar geleden was er echter een klink in de kabel door een tv-overeenkomst met de gemeente Sliedrecht. Gemeente heeft toen toegezegd dat zij in het oude Raadhuis mochten gaan zitten.  Momenteel (relatief) weinig inkomsten uit reclame. Dit komt voornamelijk door de veranderende markt.    De mogelijke ontwikkelingen voor de huisvesting hebben geen invloed op de lokaliteit van het uitzendgebied. Het is in de huidige mediawet niet toegestaan om buiten het uitzendgebied radio of tv te maken. Hier is een vergunning voor nodig en deze worden niet afgegeven.  Lokale omroep is een platform, dit betekent dat andere organisaties gebruik van ons kunnen maken. Zij werken daarom samen met bijna alle verenigingen in onze regio.   Accommodatie   Zij werken vooral met internet. Het is daarom belangrijk dat de locatie over een goede internetaansluiting beschikt. De zendmast zit in het gemeentekantoor van Hardinxveld.   Aan het pand zitten veel beperkingen (monumentaal pand).   Zij zouden 165 vierkante meter gehuurd hebben, maar hebben een conflict met de gemeente. Dit hebben zij ook in een brief aan het college van B&W gemeld. Dit komt omdat zij niet tevreden waren over een rekening van de accommodatie die zij gehad hebben. 
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 Aantal vierkante meter is voor de radio voldoende. Het moet mogelijk zijn om in twee ruimtes radio (live uitzending en radio maken) en tv te maken. Van belang is om midden in het centrum van het gebied te zitten, middenin de gemeente waar veel gebeurt. Wanneer er activiteiten in het centrum zijn kunnen zij hier direct iets over melden in de uitzendingen.   Tevens zijn zij afhankelijk van vrijwilligers, die moeten dus eenvoudig en snel bij de locatie kunnen komen.     
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Matrixwensen gebruikers 
Naam gebruiker : MerweRTV 
Datum gesprek : 10-6-2016 
 
 

Wensen MerweRTV  Relevantie IAP 
Locatie moet zo centraal mogelijk zijn Ja 
Twee studio ruimtes voor radio Ja 
Studioruimte voor het maken van beeldmateriaal Ja 
Locatie met de fiets te bereiken zijn Ja 
Pand moet geschikt zijn voor het maken van radio en tv (benodigde kabels, internet aanwezig zijn) 

Ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
MerweRTV Dr. Langeveldplein 30 165 m² verhuurd oppervlak 165 m² verhuurd oppervlak 
 
Er zijn geen specifieke informatie over de BVO die MerweRTV afneemt beschikbaar 
gesteld. In het gesprek werd er gesproken over 165 m² die zij huren. 
MerweRTV heeft aangegeven dat zij de volgende ruimte minimaal nodig hebben om hun 
huidige activiteiten uit te voeren. 

 Twee ruimten voor het maken van radio; 
 Ruimte voor het maken van tv(beeld) materiaal; 
 Vergaderruimte; 
 Opslagruimte; 
 Toilet. 

 
Input IAP 
MerweRTV is een vrijwilligersorganisatie en werkt binnen een aantal gemeenten en wil centraal gehuisvest zijn. Door de directeur is aangegeven dat er een conflict is met de gemeente over de huurprijs en op basis daarvan heeft MerweRTV een aantal ruimten minder in gebruik genomen. 
Voor het IAP geldt dat er een afweging gemaakt kan worden of MerweRTV op de huidige locatie kan blijven als er sprake is van een eventuele verplaatsing of optimalisering van de raadzaal c.a. 
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Raadzaal en fractiekamers 
Gespreksnotities 
Griffier 
Dag Maandag 
Datum 6-6-2016 
Tijd 13:00 
  
Naam gebruiker Griffier gemeente Sliedrecht 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Van Aalst (griffier) en mvr. Vos (plaatsvervangend griffier) 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij de fracties speelt en kijken naar de ontwikkelingen in de komende tien jaar.  Algemeen  De vraagstukken van het onderzoek naar al dan niet verplaatsen van de raadszaal (Bestuursopdracht) koppelen met de vraag voor een IAP.   Dhr. van Hemmen is portefeuillehouder Raadzaal.  Inventarisatie facties binnen vier weken afronden. Mogelijkheid na het zomerreces nog bijstellen van de input vanuit de fracties.  Bestuursopdracht Raadzaal komt vooral voort uit het achterstallige onderhoud van het pand.   De fracties zullen vooral tevreden zijn over de huidige huisvesting, maar over het onderhoud zijn de fracties minder tevreden.  Belangrijk om mee te nemen bij de gesprekken is dat voor de Raad alle opties nog open staan.   Momenteel zijn er vijf fracties. In de toekomst rekening houden met zeven fracties.  In de huidige situatie passen alle fracties/leden krap in de Raadzaal.  Het pand is een Rijksmonument.  Er moeten minimaal 80 plaatsen zijn op de publieke tribune. Momenteel is dit veel minder.   Het is een optie dat de raadzaal gebruikt kan gaan worden voor meerdere doeleinden. Tevens is er een ontmoetingsplek voor en na de Raadsvergadering noodzakelijk.  Over de staat van het gebouw/ Raadzaal en fractiekamers wordt een afspraak gemaakt met Jan Jaap Slagter, bode.    Kuzz (Ken u Zelve – genootschap van directeuren baggerindustrie) en MerweRTV maken ook gebruik van dit pand, de raadsinformatieruimte.  Daarnaast is er nog een kantoorruimte tijdelijk verhuurd.  In het pand is ook een trouwzaal aanwezig.  Er zijn nog twee vergaderkamers aanwezig, de kamers noord en zuid.  De raad vergadert ook in deze zaal. Soms zijn er parallelvergaderingen. Voor een nieuwe locatie is het noodzakelijk  als hiervoor plaats is.   Er is een optie om de Raadzaal naar het gemeentekantoor te verplaatsen. Het idee was om deze bij de ingang te plaatsen. De griffier heeft zijn bedenkingen of dit een geschikte locatie is qua ruimte, akoestiek en beschikbaarheid. 
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 Er moeten minimaal 40 auto’s geparkeerd kunnen worden (en vooral gratis blijven). Veel fractieleden en burgers komen met de fiets. Hiervoor is momenteel niet veel stallingruimte. Het openbaar vervoer is op ongeveer 10 minuten loopafstand. De griffier geeft aan dat het openbaar vervoer niet van essentieel belang is voor een Raadzaal.   Accommodatie   De positionering van de huidige locatie van de Raadzaal is goed.  De Raadzaal is voor de gemeente Sliedrecht een bij de Sliedrechtse gemeenschap passende Raadzaal. Belangrijk is wel, doelmatig en goedekwaliteit.  Onderhoud van het gebouw is slecht.  Volgende punten moeten worden aangepakt: 
o Klimaat (slecht aircosysteem) 
o Plaats voor collegeleden 
o Meubilair is gedateerd, moet gaan voldoen aan de moderne eisen, zoals wifi, stopcontact etc. 
o Verlichting in de zaal 
o Akoestiek in de zaal 
o Veiligheid, vluchtroutes en toegang tot het pand 
o Vloerbedekking is van slechte kwaliteit 
o Pershoekweggestopt op balkon en in de Raadzaal niet aanwezig 
o Momenteel alleen audioverslagen  De fractiekamers zijn ruim opgezet. Wat betreft de ruimte is hier mogelijk nog winst in te behalen. Rekening houden met evt. 1 of 2 fracties extra.  Bodekamer is nu vrij klein. Deze moet bij een eventuele verhuizing naar een andere locatie wel aanwezig zijn.  Kopieer/print kamer belangrijk voor de fracties.  Toegang voor mindervalide is momenteel niet goed.  De lift voldoet niet aan de huidige eisen van de gebruiker.  Er moet een goede, handige werkplek in de raadzaal zijn voor de plaatsvervangend griffier die de griffier tijdens de raad ondersteunt.   Na het gesprek is er een rondleiding geweest door het Oude Raadhuis. Alle ruimten zijn 

bezocht en daar waar nodig is er een toelichting gegeven op de huisvesting en het 
gewenste gebruik. 
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Fractie CDA 
Dag Woensdag 
Datum 15-6-2016 
Tijd 20:15 
  
Naam gebruiker Fractie CDA 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Spek (raadslid) Dhr. Den Besten (raadslid) Dhr. Prins (raadslid) Dhr. Dunsbergen (burger raadslid) 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij de fractie CDA speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voor de komende tien jaar.  Algemeen  Het pand is een Rijksmonument.  In de huidige situatie passen alle fracties/ leden krap in de Raadzaal van de gemeente Sliedrecht.  Er zouden minimaal 80 plaatsen moeten zijn op de publieke tribune. Momenteel is dit veel minder.   Het is een optie om de raadzaal te gebruiken voor meerdere doeleinden.   De Commissie vergadert ook in deze zaal. Soms zijn er parallelvergaderingen. Voor een nieuwe locatie is het noodzakelijk als hiervoor plaats is.   Er is een  optie om de Raadzaal naar het gemeentekantoor te verplaatsen. Het idee is om deze bij de ingang te plaatsen van het gemeentekantoor. Volgens dhr. Spek is dit een goede optie. Het ideale beeld is dat de burgers van Sliedrecht zien dat de Raad aan het vergaderen is.  Er moet voldoende parkeergelegenheid zijn in de omgeving van de Raadzaal. Veel fractieleden en burgers komen met de fiets. Hiervoor is momenteel onvoldoende stallingruimte. Het openbaar vervoer is overigens op ongeveer 10 minuten loopafstand. Alle fractieleden van het CDA geven aan dat het openbaar vervoer niet van essentieel belang is voor een Raadzaal in de gemeente Sliedrecht.  Accommodatie   De positionering van de huidige locatie van de Raadzaal is prima.  Onderhoud van het gebouw is slecht/ achterstallig.  Volgende punten moeten ondermeer/bijvoorbeeld worden aangepakt: 

o Klimaat (slecht klimaatsysteem); 
o Meubilair en faciliteiten zijn gedateerd. Moet gaan voldoen aan de moderne eisen, zoals wifi, stopcontact, etc. Dit kan vrij eenvoudig opgelost worden; 
o Opstelling vergadertafels en publiek in de zaal 
o Verlichting in de zaal; 
o Akoestiek in de zaal; 
o Zitplaatsen voor de burgerleden onvoldoende;  
o Kwaliteit koffie in de Raadzaal is matig; 
o Veiligheid, vluchtroutes en toegang tot het pand, voornamelijk slechte toegang voor mindervalide; 
o Pershoek is weggestopt op het balkon en men ziet alleen de helft van de Raadzaal; 
o Portret van de Koning moet prominenter in de Raadzaal gepositioneerd worden; 



Inventarisatie Integraal Accommodatieplan gemeente Sliedrecht 
 
 
 

28 
 

o Momenteel zijn er alleen audioverslagen, het audiosysteem is aan vervanging toe.  De fractiekamers zijn ruim opgezet. Graag een kamer waar plek is voor opslag van campagnemiddelen. Tevens is het belangrijk dat deze ruimte dichtbij de Raadzaal is gepositioneerd. Liefst ook een kamer om zich terug te trekken.   De fractie geeft aan dat zij de Raadzaal van de gemeente Zwijndrecht als voorbeeld zien vooreen ideale Raadzaal.   Idee: Mobiel systeem in de Raadzaal bouwen, zodat deze mee kan verhuizen naar een andere vergaderzaal.   De fractie staat overigens open voor het verhuizen van de Raadzaal en de fractiekamers.   Zij zien de Raadzaal graag op een centrale punt in de gemeente Sliedrecht. De locatie bij het gemeentekantoor is qua uitstraling geschikt, behalve de locatie ten opzichte van de gehele gemeente. In het centrum staat nu een winkel pand van ongeveer 1100 vierkante meter leeg. Dit zou een ideale plek zijn voor een Raadzaal waarbij de burgers kunnen zien dat de raad aan het vergaderen is.     
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Fractie PRO Sliedrecht 
Dag maandag 
Datum 13-6-2016 
Tijd 13:00 
  
Naam gebruiker Fractie Pro Sliedrecht 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Pauw (raadslid) 
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij uw fractie speelt en kijken naar de te verwachte ontwikkelingen voor de komende tien jaar.  Algemeen  De fractie Pro Sliedrecht bestaat uit 5 raadsleden en 2 burger raadsleden.  In de huidige situatie passen alle fracties/leden krap in de Raadzaal.  Er moet voldoende plaatsen zijn op de publieke tribune. Momenteel is dit veel minder.   De Commissie vergadert ook in deze zaal. Soms zijn er parallelvergaderingen. Voor een nieuwe locatie is het noodzakelijk als hiervoor plaats is.   Er is een optie om de Raadzaal naar het gemeentekantoor te verplaatsen. Dat is voor de fractie een optie, wanneer de toegang/ bereikbaarheid en zichtbaarheid wordt verbeterd (plannen andere ingang gemeentekantoor voor publiek).  Er moet voldoende parkeergelegenheid zijn in de omgeving van de Raadzaal. Veel fractieleden en burgers komen met de fiets.   De trouwzaal moet op de huidige locatie blijven zitten.  Accommodatie   De positionering van de huidige locatie van de Raadzaal is prima.  Onderhoud van het gebouw is slecht/ achterstallig onderhoud.  Volgende punten moeten worden aangepakt: 

o Klimaat (slecht aircosysteem); 
o Meubilair en faciliteiten zijn gedateerd. Deze moet gaan voldoen aan de moderne eisen, zoals wifi, stopcontact etc. Dit kan vrij eenvoudig opgelost worden; 
o Positionering vergadertafels en publiek in de zaal (opstelling); 
o Akoestiek in de zaal; 
o Naambordjes moet anders geregeld worden; 
o Weinig plek en ongunstige positie voor het college in de Raadzaal; 
o Veiligheid, vluchtroutes en toegang tot het pand, voornamelijk slechte toegang voor mindervalide; 
o Momenteel zijn er alleen audioverslagen, het audiosysteem is aan vervanging toe.  De fractiekamers zijn ruim opgezet. Graag een kamer waar plek is voor opslag van campagne middelen. Tevens belangrijk dat deze ruimte dichtbij de Raadzaal is gepositioneerd. Tevens een kamer om zich terug te trekken buiten de fractiekamer, een tafel en twee stoelen is voldoende.   De fractie staat open voor het verhuizen van de Raadzaal en de fractiekamers. Het moet wel een oplossing zijn voor een periode van minimaal 20 jaar.   Dhr. Pauw geeft aan dat de toekomst van de huidige locatie van de brandweerkazerne onzeker is. Deze moet meegenomen worden in het IAP.  
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Fractie PvdA 
Dag Donderdag 
Datum 9-6-2016 
Tijd 13:23 
  
Naam gebruiker Fractie PvdA 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Van Rees (raadslid)  
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij uw fractie speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voorde komende tien jaar.  Algemeen  In de huidige situatie passen alle fracties/leden krap in de Raadzaal.  Het pand is een Rijksmonument.  Er moetenvoldoende plaatsen zijn op de publieke tribune. Momenteel is dit veel minder.   Het is een optie/ mogelijkheid dat de raadzaal gebruikt kan gaan worden voor meerdere doeleinden.   De Commissie vergadert ook in deze zaal. Soms zijn er parallelvergaderingen. Voor een nieuwe locatie is het noodzakelijk als hiermee rekening wordt gehouden.  Er moet voldoende parkeergelegenheid zijn in de omgeving van de Raadzaal. Veel fractieleden en burgers komen met de fiets. Het openbaar vervoer is niet relevant voor de raadzaal.  Accommodatie   De positionering van de huidige locatie van de Raadzaal is prima.  Onderhoud van het gebouw is slecht.  Volgende punten moeten worden aangepakt: 

o Klimaat (slecht aircosysteem); 
o Meubilair en faciliteiten zijn gedateerd. Deze moet gaan voldoen aan de moderne eisen, zoals wifi, stopcontact etc. Dit kan vrij eenvoudig opgelost worden; 
o Positionering vergadertafels en publiek in de zaal (opstelling); 
o Plaats zijn voor het college; 
o Verlichting in de zaal; 
o Akoestiek in de zaal; 
o Pershoekweggestopt op balkon en men ziet alleen de helft van de Raadzaal; 
o Momenteel zijn er alleen audioverslagen, het audiosysteem is aan vervanging toe.  De fractiekamers zijn ruim opgezet (minimale eis 10 tot 15 personen). Graag een kamer waar plek is voor opslag van campagne middelen (externe opslagruimte is optioneel). Tevens belangrijk dat deze ruimte dichtbij de Raadzaal is gepositioneerd.  Mobiel systeem in de Raadzaal bouwen, zodat deze mee kan verhuizen naar een andere vergaderzaal.   De fractie staat open voor het verhuizen van de Raadzaal en de fractiekamers.     
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Fractie SGP-ChristenUnie 
Dag Donderdag 
Datum 23-6-2016 
Tijd 19:00 
Naam gebruiker Fractie SGP-ChristenUnie 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Boor (burger raadslid)  
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij uw fractie speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voorde komende tien jaar.  Algemeen  In de huidige situatie passen alle fracties/leden krap in de Raadzaal.  Het pand is een Rijksmonument.  Fractie bestaat uit 7 raadsleden en 2 burgerraadsleden. Bij de vergaderingen zijn ook nog communicatie adviseurs en gasten aanwezig. De fractie kamer moet een omvang hebben waarbij plek is voor tenminste 16 personen.  Het is een optie dat de raadzaal gebruikt kan gaan worden voor meerdere doeleinden.   De Commissie vergadert ook in deze zaal. Soms zijn er parallelvergaderingen. Voor een nieuwe locatie is het noodzakelijk als hiermee rekening is gehouden.   De woordvoering moet staand zijn, het moet vooral actief zijn/blijven.  De raadzaal moet een professionele uitstraling hebben.  In de raadzaal moet minimaal plek zijn voor dertig gasten (publiek).  Accommodatie   De positionering van de huidige locatie van de Raadzaal is prima.  Onderhoud van het gebouw is slecht (verouderd).  Volgende punten moeten worden aangepakt: 

o Klimaat (slecht aircosysteem); 
o Meubilair en faciliteiten zijn gedateerd en moeten gaan voldoen aan de moderne eisen, zoals wifi, stopcontact etc. Dit kan vrij eenvoudig opgelost worden; 
o Positionering vergadertafels en publiek in de zaal (opstelling) is onpraktisch; 
o Verlichting in de zaal; 
o Akoestiek in de zaal; 
o Vaak geen plek voor de burger fractieleden;  
o Kwaliteit koffie in de Raadzaal is slecht; 
o Veiligheid, vluchtroutes en toegang tot het pand, voornamelijk slechte toegang voor mindervalide; 
o Pershoekweggestopt op balkon en ziet alleen de helft van de Raadzaal; 
o Publiek op het balkon heeft slecht zicht; 
o Portret van de koning moet prominenter in de Raadzaal gepositioneerd worden; 
o Momenteel zijn er alleen audioverslagen, het audiosysteem is aan vervanging toe.  De fractiekamers zijn ruim opgezet. Graag een kamer waar plek is voor opslag van campagne middelen. Tevens belangrijk dat deze ruimte dichtbij de Raadzaal is gepositioneerd. Tevens een kamer om zich terug te trekken.   De fractie staat open voor het verhuizen van de Raadzaal en de fractiekamers.  
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Fractie VVD 
Dag Woensdag 
Datum 29-6-2016 
Tijd 19:30 
  
Naam gebruiker Fractie VVD 
Aanwezig vanuit gebruiker Dhr. Kieft (fractievoorzitter)  
Aanwezig vanuit de gemeente Sliedrecht x 
Aanwezig vanuit GemVast B.V. Dhr. Dijkers en dhr. Brouwer 
 
Doel: Doornemen wat er op dit moment op het gebied van huisvesting bij uw fractie speelt en kijken naar de te verwachten ontwikkelingen voorde komende tien jaar.  Algemeen  De fractie bestaat uit 2 raadsleden en 2 burgerraadsleden.  In de huidige situatie passen alle fracties/leden krap in de Raadzaal.  Het pand is een Rijksmonument.  Er moeten minimaal 25-30 zitplaatsen zijn op de publieke tribune. Momenteel is dit veel minder.   Het is een mogelijkheid dat de raadzaal gebruikt kan gaan worden voor meerdere doeleinden.   De Commissie vergadert ook in deze zaal. Soms zijn er parallelvergaderingen. Voor een nieuwe locatie is het noodzakelijk als daarvoor voldoende plaats is.   Er moet voldoende parkeergelegenheid zijn in de omgeving van de Raadzaal. Veel fractieleden en burgers komen met de fiets. Hiervoor is momenteel niet veel stallingruimte. Het openbaar vervoer is op ongeveer 10 minuten loopafstand. Alle fractieleden geven aan dat het openbaar vervoer niet van essentieel belang is voor de Raadzaal in de gemeente Sliedrecht.  De trouwzaal moet op deze locatie gevestigd blijven.  Vastgoedbeheer is geen taak van de overheid, voor dit pand graag een uitzondering maken. Een mogelijkheid is om vastgoed te gaan huren.  Toevoegen van camerabeelden zal volgens dhr. Kieft weinig toevoegen. Er zal gekeken moeten worden of deze investeringskosten wel opwegen tegenover de vraag.  De fractie is een voorstander van dat het pand een duurzaam, beter en efficiënter gebruikt gaat worden.   Accommodatie   De positionering van de huidige locatie van de Raadzaal is prima.  Onderhoud van het gebouw is slecht/ achterstallig onderhoud.  Volgende punten moeten worden aangepakt: 

o Klimaat (slecht aircosysteem); 
o Meubilair is gedateerd. Deze moet gaan voldoen aan de moderne eisen, zoals wifi, stopcontact etc. Dit kan vrij eenvoudig opgelost worden; 
o Positionering vergadertafels en publiek in de zaal (opstelling); 
o Plaats zijn voor het college; 
o Akoestiek in de zaal; 
o Pershoekweggestopt op balkon en men ziet alleen de helft van de Raadzaal; 
o Momenteel zijn er alleen audioverslagen, het audiosysteem is aan vervanging toe. 
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 De fractiekamers zijn ruim opgezet (minimale eis 10 tot 12 personen). Graag een kamer waar plek is voor opslag van campagne middelen. Tevens belangrijk dat deze ruimte dichtbij de Raadzaal is gepositioneerd.  De fractie heeft geen bezwaar als de kamer overdag wordt gebruik voor andere doeleinden. Wel in goed overleg met een online agenda.  Mobiel systeem in de Raadzaal bouwen, zodat deze mee kan verhuizen naar een andere vergaderzaal.   De fractie staat open voor het verhuizen van de Raadzaal en de fractiekamers.    
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Matrixwensen Raadzaal en 
fractiekamers 
 
 

Wensen Raadzaal  Relevantie IAP 
Voldoende plaatsen voor de fracties in de Raadzaal Ja 
Raadzaal multifunctioneel gebruikt kan worden Ja 
Trouwzaal behouden blijven in het pand Ja 
Voldoende parkeermogelijkheden voor zowel auto als fiets Ja 
Raadzaal moet zichtbaar zijn Nee 
Beter klimaatsysteem Ja 
Modern meubilair Ja 
Beter akoestiek en geluidsinstallatie Ja 
Veilig pand Ja 
Toegang voor mindervalide Ja 
Apart gelegen pershoek Ja 
Ruimte voor het college en ambtenaren Ja 
Minimaal 40 plaatsen voor bezoekers Ja 

 
Wensen Fractiekamer  Relevantie IAP 
Elke fractie een eigen kamer Ja 
Fractiekamer in hetzelfde gebouw als de Raadzaal en dichtbij gepositioneerd Ja 
In de fractiekamer ruimte voor opbergen spullen Ja 
Goede wifi verbinding en stopcontacten Nee 
Vergadertafel voor minimaal 10 personen Ja 

 
Organisatie Adres Huidig aantal  M2 BVO Benodigd aantal M2 BVO 
Raadsdomein Dr. Langeveldplein 30 Totale Raadhuis 1363 - 
 
Het is niet bekend hoeveel vierkante meter het gehele Raadsdomein momenteel in 
gebruik heeft. Wel is het totaal aantal BVO beschikbaar gesteld voor de gehele 
accommodatie.  
Input IAP 
Binnen het IAP neemt de Bestuursopdracht een aparte positie in. De opdracht van de gemeenteraad aan het college is voorzien van een duidelijke tijdlijn. In het derde kwartaal 2016 verwacht de gemeenteraad een Programma van Eisen voor de raadzaal c.a. 
In deze rapportage is een voorstel opgenomen voor dit Programma van Eisen. 
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